
Referat af bestyrelsesmøde d. 25/4 – 2013 
 
Til stede: Pia, Krisser, Katharina, Anette, Lene 
 
 

1. Nyt fra bestyrelsesmedlemmer og udvalg 
- Krisser, Katharina og Lene aftaler en ny dato til Skeifa Svendborg fest. 
- Status på Himmelfartsstævnet: afklaring på hvem der hjælper hvor. 
- Krisser har fundet en sprøjte til banepleje og tilbud på renovering af denne. Vi tager 
imod tilbuddet og den er klar inden himmelfartsstævnet. 
- Bestyrelsen skal have et møde med de eksisterende udvalg og medlemmer der har 
interesse i at være med. Vi skal snakke om hvad der skal laves i klubben og at vi 
mangler medlemmer i udvalgene. Katharina og Lene laver invitation til d. 21/6. 
- Arbejdsdag: renovering af skurvogn. Dato onsdag d. 8/5 om eftermiddagen og 
torsdag d. 9/5 om formiddagen. 
- DI afholder elite-stævne d. 1-2 juni. Skeifa Svendborg skal ”kun” stille med hjælpere. 
- Pia snakke med skolen om cafeteria til gædingakeppni og elitestævnet. Skolen skal stå 
for hovedmåltiderne – må vi have kage/snack-bod? 
- Krisser undersøger om/hvornår vi til arrangementer skal søge alkoholbevillinger. 
- Krisser har undersøgt priser på tal til bagsiden af dommertallene, dette er dog dyrt. 
Anette undersøger andre tilbud. 
- Katharina foreslår at vi til hvert møde har en ordstyre så der kommer struktur på 
møderne. 
- Sponsorer: Katharina og Jenni har holdt møde. De skal lave en ”projektbeskrivelse”, 
som sendes ud til sponsorerne ”projektet står færdigt”. Hestehuse på baneområdet: 
dette tages op på næste møde.  
- Vi skal skrive ”brev” til medlemmerne om ”nyt fra bestyrelsen” (og udvalgene) Hvad 
er set og sket? 

  


